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Protokół Nr 84/2023 

z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, 

Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 9 maja 2023 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – Przewodnicząca Komisji 

2. Herrmann Cecylia – Zastępca przewodniczącej komisji 

Nieobecni usprawiedliwieni: 

3. Kaszliński Jakub – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Zarecki Marcin – Dzielnicowy Gminy Inowrocław 

4. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Bezpieczeństwo publiczne i drogowe na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia (spotkanie 

z dzielnicowym). 

3. Przygotowanie dzieci i młodzieży do bezpiecznych wakacji – spotkania profilaktyczne 

Policji w szkołach na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia). 

4. Analiza wniosków wnoszonych przez mieszkańców gminy podczas zebrań wiejskich. 

5. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Gawrysiak o godzinie 12:00 

otworzyła posiedzenie Komisji, a następnie powitała Przewodniczącą Rady Gminy Panią 

Wiesławę Posadzy, członków komisji oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad.2. Bezpieczeństwo publiczne i drogowe na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia (spotkanie 

z dzielnicowym). 

W zastępstwie za dzielnicowego Gminy Dąbrowa Biskupia na posiedzenie Komisji przybył Pan 

Marcin Zarecki. 
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Pan Marcin Zarecki – przedstawił informację na powyższy temat. Poinformował, że w roku 

2022 odnotowano ogółem 337 zdarzeń na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia, w tym: 

1) przestępstwa – 48 

2) zdarzenia w ruchu drogowym – 91 

3) interwencje – 134 

4) inne interwencje – 58 

5) inne  -6  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Dyskusja: 

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, co to są interwencje publiczne? 

Pan Marcin Zarecki – odpowiedział, że są to wszystkie interwencje niezwiązane z interwencją 

w przypadku przemocy domowej i zalicza się do nich: bójki, pobicia, zgon, zakłócenia 

porządku itp.  

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, jak wygląda sytuacja w newralgicznych punktach, 

typu obiekt sportowy w Pieraniu, stacja paliw w Dąbrowie Biskupiej, altanka przy urzędzie 

gminy itp.? 

Pan Marcin Zarecki – odpowiedział, że zazwyczaj jest tak, że jak pojawia się patrol, to 

wszystko jest w najlepszym porządku.  

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, czy pojawiają się w tych miejscach również 

patrole późnym wieczorem i nocą, jak to było kiedyś obiecane? 

Pan Marcin Zarecki – odpowiedział, że z uwagi na braki kadrowe te patrole odbywają się 

tylko w ciągu dnia.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału. 

Ad.3. Przygotowanie dzieci i młodzieży do bezpiecznych wakacji – spotkania profilaktyczne 

Policji w szkołach na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia). 

Pan Marcin Zarecki – poinformował, że w szkołach organizowane są cykliczne pogadanki 

z uczniami przez pracowników wydziału ds. nieletnich. Czasem udaje się takie spotkania 

zorganizować również z pracownikami WOPR.  

Radna Renata Gawrysiak – zaproponowała, żeby postarać się również zabierać na takie 

pogadanki pracowników straży pożarnej.  

Radna Wiesława Posadzy – poprosiła o kontrole w porze wieczorowej na obiekcie 

sportowym w Pieraniu, ponieważ młodzież w tych godzinach dopiero się tam spotyka, 

zwłaszcza w okresie letnim.  

Nie było więcej pytań do przedstawionej informacji. 
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Przewodnicząca Komisji podziękowała Panu Marcinowi Zareckiemu za przybycie 

i zreferowanie tematów.  

Ad.4. Analiza wniosków wnoszonych przez mieszkańców gminy podczas zebrań wiejskich. 

Komisja zapoznała się z przygotowanymi materiałami. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Dyskusja: 

Radna Renata Gawrysiak – poinformowała, że w Nowym Dworze źle zebrano pobocza, 

a raczej tylko zepchnięto ziemię i jej nie zabrano mimo wskazanego miejsca, gdzie należy ją 

wywieźć. Dodała również, że droga ta również nie jest jeszcze naprawiona. 

Wójt Gminy – odpowiedział, że to sprawdzi.  

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, czy nie można zakupić dodatkowej fotopułapki, 

żeby ciągle tej jednej nie zabierać w kilka miejsc? Konieczna jest jedna na stałe na obiekcie 

sportowym w Pieraniu, a druga może być ruchoma w newralgiczne miejsca, takie jak np. 

droga gminna jadąc z Walentynowa na cmentarz w Chlewiskach, gdzie nagminnie wyrzucane 

są wielkogabarytowe śmieci.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że będzie w tej sprawie rozmawiał z Panią Skarbnik Gminy 

i pracownikiem referatu komunalnego.  

Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, czy będzie jeszcze zakupiony kamień na drogi? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że tak.  

Ad.5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji, radna 

Renata Gawrysiak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 9 maja 2023 r. , godz. 14:00 

Protokółowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Renata Gawrysiak 


